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            ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

 

  П Р О Т О К О Л № 5 

пленарного засідання 

 

Двадцять сьома (позачергова)  сесія                                                08.10.2019р. 

7 скликання                                                                                        м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

      Всього обрано депутатів – 36. 

 

      У роботі пленарного засідання 27 (позачергової) сесії взяли участь 29 

депутатів (список додається)  із 36. 

 

      Головує   на   пленарному засіданні 27 сесії голова районної ради Крутій С.Г.     

         

      Після оголошення головою районної ради Крутієм С.Г. про початок роботи 

пленарного засідання звучить гімн. 

 

       У роботі пленарного засідання 27 (позачергової) сесії взяли участь: 

заступник голови райдержадміністрації Козарчук М.П.,  заступник начальника 

Житомирського РВП Житомирського ВП ГУНП Житомирської області Шмідт 

М.В., представники районних управлінь, відділів та служб 

райдержадміністрації, керівники підприємств, установ та організацій району, 

сільські голови, представники об’єднаних територіальних громад району, 

директори навчальних закладів району, Почесні громадяни Житомирського 

району, представники громадськості, працівники виконавчого апарату районної 

ради, представники засобів масової інформації: редакція газети «Приміське 

життя» (список додається). 

 

ВИСТУПИЛИ: Голова  районної  ради С.Г. Крутій  привітав усіх з великими 

святами: Днем захисника України та святом Покрови Пресвятої Богородиці, 

побажав усім захисникам України, українським воїнам вистояти та живими 

повернутися додому.    

 

        Учасники заходу хвилиною мовчання вшанували пам’ять загиблих за 

незалежність та територіальну цілісність нашої держави українських воїнів. 

 

        Після хвилини мовчання головуючим продовжено роботу сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

     Голова районної ради запропонував обрати лічильну комісію  пленарного 

засідання 27 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи 

районної ради. 
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ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 27 сесії у складі 

трьох депутатів: 

1. Фещук Людмила Петрівна. 

2. Журавель Геннадій Миколайович. 

3. Приставський Микола Миколайович. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І, Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

         Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи. Голова районної ради нагадав, що 

відповідно до регламенту лічильна комісія слідкує за процесом голосування, а 

після його завершення візує  протокол поіменного голосування, а також 

повідомив про те, що відповідно до Регламенту функції секретаріату сесії,  

ведення протоколу, вирішення інших питань у період засідання  здійснює 

виконавчий апарат районної ради та відповідно до статті 73 Регламенту 

районної ради пленарне засідання фіксується на диктофоні, аудіозапис 

здійснюють працівники виконавчого апарату районної ради. Звернувся до 

депутатів з проханням про те, що у разі виникнення у депутатів конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного сесії та ухваленні рішень, 

депутати мають повідомити про це відповідно до законів України «Про 

запобігання корупції» та «Про місцеве самоврядування в Україні». 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 27 сесії районної ради.  

                          Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

 

      Ознайомив із переліком питань, що пропонуються для розгляду на 

пленарному засіданні. 

 

     На розгляд сесії пропонується внести наступні питання: 

 

1. Про звернення  депутатів до Президента України, Верховної Ради 

України та Кабінету Міністрів України  щодо неприйняття нової редакції 

Закону України про особливий статус Донбасу, так званої «формули 

Штайнмаєра». 

                  Інформує: Голік Т. І. – голова депутатської фракції Всеукраїнського 

                             об’єднання «Свобода» у Житомирській районній раді 
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2. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні Барашівської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

3. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Високопічської  

загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів №2 Житомирського району 

Житомирської області. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

4. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Вертокиївської 

загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

5. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Глибочанської  

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

6. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Озерянківської  

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 
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                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

7. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Пряжівської 

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

8.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться  у  постійному користуванні  Руднє-

Городищенської  загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району 

Житомирської області. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

9. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Сінгурівської  

загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

10. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості),яка знаходиться у постійному користуванні  Черемошнянської 

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 
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11. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ  Житомирського району. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

12. Про нову чисельність та структуру виконавчого апарату Житомирської 

районної ради. 

                  Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

13.  Різне. 

 

       Головуючий запропонував взяти цей порядок денний за основу, а тоді 

голосувати за доповнення. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти цей порядок денний за основу. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про доповнення до порядку денного. 

ВИСТУПИЛИ: Козел В.В., депутат районної ради,  який запропонував внести 

до порядку денного засідання  питання про звернення депутатів до Президента 

України, Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо заборони 

продажу земель сільськогосподарського призначення нерезидентам України, а 

лише продавати право на користування. 

       Головуючий запитав чи не буде заперечень до цих пропозицій. 

       Заперечень, зауважень не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Доповнити порядок денний засідання питанням, внесеним 

депутатом районної ради Козелом В.В.. 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І, Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  
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                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

        

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного сесії в цілому з урахуванням 

змін та доповнень. 

ВИСТУПИЛИ: Приставський М.М., депутат районної ради, вніс пропозицію до 

порядку денного:  включити питання про звернення депутатів Житомирської 

районної ради  до Президента України, Верховної Ради України, Кабінету 

Міністрів України щодо продовження до 2025 року мораторію на продаж 

земель сільськогосподарського призначення. 

        Загладько В.М., депутат районної ради,  вніс пропозицію до порядку 

денного:  включити питання про скасування рішення 26 сесії від 31 липня 2019 

року № 917 «Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради»  - 

скасування зміни юридичної адреси закладу. 

         Дєньга В.А., депутат районної ради,  вніс пропозицію до порядку денного:  

включити питання про звернення депутатів до Президента України, Верховної 

Ради України та  Кабінету Міністрів України щодо прийняття Закону України 

про деофшоризацію. 

       Головуючий запропонував проголосувати за порядок денний засідання в 

цілому з урахуванням доповнень, внесених депутатами Козелом В.В., 

Приставським М.М., Загладьком В.М. та Дєньгою В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  в цілому наступний порядок денний пленарного 

засідання 27 сесії з урахуванням змін та доповнень: 

 

1. Про звернення  депутатів до Президента України, Верховної Ради 

України та Кабінету Міністрів України  щодо неприйняття нової редакції 

Закону України про особливий статус Донбасу, так званої «формули 

Штайнмаєра». 

                  Інформує: Голік Т. І. – голова депутатської фракції Всеукраїнського 

                             об’єднання «Свобода» у Житомирській районній раді 

              

2. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні Барашівської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 
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                  Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

3. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Високопічської  

загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів №2 Житомирського району 

Житомирської області. 

                  Інформує: Уницький С.О. – головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

4. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Вертокиївської 

загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

5. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Глибочанської  

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О. – головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

6. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Озерянківської  

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С. О. – головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 
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7. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Пряжівської 

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

 

 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

8.  Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться  у  постійному користуванні  Руднє-

Городищенської  загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району 

Житомирської області. 

                  Інформує: Уницький С.О.  – головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

9. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Сінгурівської  

загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О. – головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

10. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості),яка знаходиться у постійному користуванні  Черемошнянської 

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

                  Інформує: Уницький С.О. – головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 
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11. Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна громад сіл, 

селищ  Житомирського району. 

                  Інформує: Уницький С.О.– головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

 

12. Про нову чисельність та структуру виконавчого апарату Житомирської 

районної ради. 

                  Інформує: Крутій С.Г. – голова районної ради 

                                     

13.  Про звернення депутатів до Президента України, Верховної Ради 

України та Кабінету Міністрів України щодо заборони продажу земель 

сільськогосподарського призначення нерезидентам України, а лише продавати 

право на користування. 

                  Інформує: Козел В.В.  – депутат районної ради 

 

14.  Про звернення депутатів Житомирської районної ради  до Президента 

України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо 

продовження до 2025 року мораторію на продаж земель 

сільськогосподарського призначення. 

                  Інформує: Приставський М.М..  – депутат районної ради 

 

15. Про скасування рішення 26 сесії від 31 липня 2019 року № 917 «Про 

внесення змін до Статуту Комунального некомерційного підприємства 

«Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради». 

                  Інформує: Загладько В.М.  – депутат районної ради 

 

16.  Про звернення депутатів до Президента України, Верховної Ради 

України та  Кабінету Міністрів України щодо прийняття Закону України про 

деофшоризацію. 

                  Інформує: Дєньга В.А.  – депутат районної ради 

 

17. Різне. 

 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 
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«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  27 сесії. 

                      Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

       Оголосив пропозицію щодо регламенту роботи  пленарного засідання 27 

сесії районної ради: з першого питання порядку денного – до 10 хвилин 

доповідачу; з інших питань порядку денного  - до 7 хвилин  кожному 

доповідачу; для виступів, довідок,  пропозицій  та внесення поправок - до  3 

хвилин; питання порядку денного, щодо яких у депутатів відсутні запитання, 

провести без обговорення, оскільки обговорення пройшли на засіданнях 

комісій; пленарне засідання завершити за 1 годину (тобто до 11-00); перерви 

проводити за пропозицією головуючого, заявами депутатських фракцій, груп  

та  позафракційних депутатів. Після розгляду питань порядку денного надати 

слово бажаючим для внесення пропозицій, зауважень та оголошень. 

        Запитав чи будуть інші пропозиції до регламенту. 

         Інших пропозицій, зауважень, заперечень не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного засідання 27 

сесії районної ради: з першого питання порядку денного – до 10 хвилин 

доповідачу; з інших питань порядку денного  - до 7 хвилин  кожному 

доповідачу; для виступів, довідок,  пропозицій  та внесення поправок - до  3 

хвилин; питання порядку денного, щодо яких у депутатів відсутні запитання, 

провести без обговорення, оскільки обговорення пройшли на засіданнях 

комісій; пленарне засідання завершити за 1 годину (тобто до 11-00); перерви 

проводити за пропозицією головуючого, заявами депутатських фракцій, груп  

та  позафракційних депутатів. Після розгляду питань порядку денного надати 

слово бажаючим для внесення пропозицій, зауважень та оголошень. 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, оголосив відповідно до 

Закону України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питання порядку денного «Про нову чисельність та структуру 

виконавчого апарату Житомирської районної ради», оскільки він працює у 
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виконавчому апараті районної ради, входить до його складу та очолюю 

його, та наголосив на тому, що відповідно до Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» саме він як голова ради зобов’язаний вносити на 

розгляд районної ради  пропозиції щодо кількості та структури штатних 

одиниць виконавчого апарату районної ради.  

        Стах В.М., заступник голови районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питання порядку денного «Про нову чисельність та структуру 

виконавчого апарату Житомирської районної ради», оскільки він працює у 

виконавчому апараті районної ради та входить до його складу. 

        Уницький  С.О., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питання порядку денного «Про нову чисельність та структуру 

виконавчого апарату Житомирської районної ради», оскільки він працює у 

виконавчому апараті районної ради та входить до його складу. 

         Рєбдєв Я. А., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при 

розгляді питання порядку денного «Про нову чисельність та структуру 

виконавчого апарату Житомирської районної ради», оскільки він працює у 

виконавчому апараті районної ради та входить до його складу. 

         Голік Т.І., депутат районної ради, оголосив відповідно до Закону України 

«Про запобігання корупції» та статті 59-1 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» про наявний у нього конфлікт інтересів при розгляді 

питання порядку денного «Про нову чисельність та структуру виконавчого 

апарату Житомирської районної ради», оскільки він працює у виконавчому 

апараті районної ради та входить до його складу. 

        Головуючий запитав чи будуть у депуьтатв ще оголошення щодо 

конфлікту інтересів. 

        Пропозицій не надходило. 

 

ВИСТУПИЛИ: Голова районної ради Крутій С.Г., який проінформував про те, 

що відповідно до статті 70 Регламенту районної ради та статті 59 Закону 

України «Про місцеве самоврядування в Україні» рішення вважається 

прийнятим, якщо за нього проголосувала більшість від загального складу ради. 

Проект рішення або пропозиція, які не отримали необхідної кількості голосів на 

підтримку, вважається відхиленим. Таке відхилення пропозиції чи проекту 

рішення оформляється протокольним рішенням. 

 

        Депутати перейшли до розгляду питань порядку денного засідання. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про звернення  депутатів до Президента України, Верховної 

Ради України та Кабінету Міністрів України  щодо неприйняття нової редакції 

Закону України про особливий статус Донбасу, так званої «формули 

Штайнмаєра». 
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ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., депутат районної ради, голова постійної комісії 

з гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту населення, 

проінформував депутатів про те, що постійними комісіями на засіданні 

запропоновано стилістичне уточнення у формулюванні тексту, а саме «про 

особливості місцевого самоврядування в окремих районах Донецької та 

Луганської областях», яке комісії просять врахувати. 

      Дєньга В.А., депутат районної ради, вніс пропозицію виключити у тексті 

звернення у пункті 5 слово «дипломатичні» (було «розірвати дипломатичні 

відносини», пропонується  «розірвати відносини»). 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання та відповідне звернення з 

урахуванням пропозицій депутатів районної ради Дєньги В.А. та Гребенюка 

О.П.  

(Рішення № 921 додається).  

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 24 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

                   Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О.,  

                   Литвиненко А.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

                  Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 1 (Попов В.Г.). 

«Утримались» - 4 (Карчевський Р.М., Оржехівський В.М.,  

                                Парфентієва Т.М., Станіславов О.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

              

2. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні Барашівської 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

ВИСТУПИЛИ: Голова районної ради Крутій С.Г., який повідомив про те, що 

низка наступних питань є ідентичними за винятком назви школи, але рішення 

потрібно приймати по кожному окремо. Запитав чи не має заперечень, 

зауважень, доповнень до проєкту рішення. 

       Оржехівський В.М., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

питань розвитку АПК, земельних відносин та екології, який проінформував про 

те. що постійною комісією ці питання обговорювалися та прийнято щодо них 

позитивне рішення.  

       Зауважень, заперечень, доповнень не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 922 додається). 
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        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

3.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Високопічської  

загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів №2 Житомирського району 

Житомирської області. 

       Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 923 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Вертокиївської 

загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

         Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 
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ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 924 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  

                     Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

5.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Глибочанської  

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

       Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 925 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

6.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Озерянківської  

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 
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       Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 926 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

 

 

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

7.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Пряжівської 

загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

       Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 927 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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8. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться  у  постійному користуванні  Руднє-

Городищенської  загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського району 

Житомирської області. 

       Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 928 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 28 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т.,  

                   Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М., Попов В.Г.,                    

                   Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О.,  

                   Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -  1 (Лихотворик А.П.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  Сінгурівської  

загальноосвітньої школи  І-ІІІ ступенів Житомирського району Житомирської 

області. 

       Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 929 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 
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«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації  

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості), яка знаходиться у постійному користуванні  

Черемошнянської загальноосвітньої школи  І-ІІ ступенів Житомирського 

району Житомирської області. 

       Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 930 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до переліку об’єктів нерухомого майна 

громад сіл, селищ  Житомирського району. 

                  Інформує: Уницький С.О. – головний спеціаліст з питань 

                                      комунальної власності відділу з юридичних  

                                     питань, кадрового забезпечення та комунальної    

                                     власності виконавчого апарату районної ради 

         Проінформував про те, що зміни вносяться до переліку за результатами 

проведеної технічної  інвентаризацію окремих шкіл та будівель  поліклінічного 

відділення і амбулаторії  у Троянові, за результатами якої  виготовлені технічні 

паспорти (інвентаризаційні справи), та відповідно яких уточнюється площа, 

назви господарських будівель і споруд, що рахуються за цими об’єктами. 

       Головуючий запитав чи не має заперечень, зауважень, доповнень до 

проєкту рішення. 

        Зауважень, заперечень, доповнень тощо не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання з урахуванням доповнень. 

(Рішення № 931 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 29 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М.,  
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                   Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.,  

                   Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 

12. СЛУХАЛИ: Про нову чисельність та структуру виконавчого апарату 

Житомирської районної ради. 

                  Інформує: Крутій С.Г. – голова районної ради 

         Проінформував про те, що чисельність виконавчого апарату пропонується 

скоротити із 22 до 19 штатних одиниць, потрібно працівників за два місяці 

попередити про скорочення.  Сказав про те, що майже на 50% територія району 

уже покрита ОТГ, планується скорочення працівників райдержадміністрації на 

50%, можливе обмеження бюджетних коштів, а тому працівників потрібно 

попередити про майбутнє можливе  вивільнення. 

ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., депутат районної ради, запитала чи 

затверджений уже штатний розпис, оскільки без його затвердження не може 

бути попередження працівників про можливе вивільнення. Сказала, що 

голосувати за таке рішення вона не буде, оскільки, на її думку, воно 

законодавчо неправильне,  бо без нового штатного розпису працівників про 

звільнення попереджати неможна, в іншому випадку  ними це буде оскаржено 

до суду.   

        Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що після прийняття цього 

рішення працівники будуть попереджені про скорочення. Наголосив на тому, 

що зараз ніхто нікого ще не звільняє, а буде поки що попередження працівників 

про звільнення.     

        Оржехівський В.М., депутат районної ради, який зауважив про те, що 

скорочувати потрібно не на нижчих ланках, а на обласному і вищому рівнях – 

тих, що  жодну реформу не провели без «чистки низів».  

         Крутій С.Г., голова районної ради, сказав, що чисельність пропонується 

скоротити із 22 до 19 штатних одиниць.  Наголосив також на тому, що майже 

половину виконавчого апарату складає обслуговуючий персонал: сторожі, 

прибиральниці  тощо. 

        Парфентієва Т.М., депутат районної ради,  зауважила про те. що незаконно 

попереджати, коли немає нового штатного розпису. 

         Стах В.М., заступник голови районної ради,  сказав, що спочатку потрібно 

рішення сесії про те, що  скорочується кількість працівників, без цього рішення 

ми не зможемо вчиняти ніяких дій. Штатний розпис буде на 19  замість 22 

шттаних одиниць. Наголосив на тому, що після прийняття цього рішення буде 

затверджено штатний розпис.   
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         Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що штатний розпис 

затверджує голова ради. Сказав, що скорочення кількості працівників районної 

ради вирішуватиме не він особисто, а районна рада,  а також про те, що 

кількість працівників у райдержадміністрації також скорочують, а ОТГ на 

інших територіях району ще не створені. Висловив занепокоєння щодо того, 

хто виконуватиме роботу, якщо зменшиться кількість працівників. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 932 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 27 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І, Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т.,  Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                   Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Оржехівський В.М., Парфентієва Т.М.). 

 «Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів до Президента України, Верховної 

Ради України та Кабінету Міністрів України щодо заборони продажу земель 

сільськогосподарського призначення нерезидентам України, а лише продавати 

право на користування. 

ВИСТУПИЛИ: Голова районної ради Крутій С.Г., який  запитав депутата 

районної ради Козела В.В. чи не буде той проти, якщо формулювання питання, 

внесене ним  (Козелом В.В.) буде сформульовано як питання, що внесене 

Приставським М.М.  

        Козел В.В., депутат районної ради, який сказав, що він особисто проти 

продовження моратою на продаж земель. 

        Крутій С.Г., голова районної ради, який наголосив на тому, що питання 

щодо землі розмежовуються на два питання порядку денного, як і були 

запропоновані, оскільки вони є протилежними за змістом.   

        Козел В.В., депутат районної ради, який сказав, що  мораторій на продаж 

земель нічого не дає та не вирішує загальну проблему, оскільки земля за 

тіньовими схемами як продавалася та к і продається – хто хоче купити пай – 

може його придбати. Зауважив, що мораторій потрібно знімати, але 

удосконалити земельне законодавство; повідомив, що Президент України 

сказав, що є рішення до наступного року розробити законодавство з цього 

питання.  Наголосив на тому, що на даному етапі розробники законодавства 

пропонують продавати землі усім, а він (Козел В.В.) особисто пропонує 

іноземцям продавати лише право користування землею. Сказав, що забороняти 

продаж земель не можна, бо в усьому світі є інститут приватної власності на 

землю, а  кожна людина має право продавати свою власність. 
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       Крутій С.Г., голова районної ради, який запитав депутата районної ради 

Козела В.В. чи є у нього  підготовлений проєкт рішення з цього питання. 

       Козел В.В., депутат районної ради, відповів, що проєкту рішення немає, є 

лише чітка пропозиція, яку він виносить на обговорення.   

       Гребенюк О.П., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту населення, який 

запропонував винести це питання спочатку  на розгляд комісії та зауважив, що 

питання не вивчене, а тому на голосування на цій сесії його не потрібно 

ставити. 

       Крутій С.Г., голова районної ради, який запропонував винести це питання 

на комісію, обговорити його, більш фахово підготувати та винести  на наступну 

сесію. Наголосив на тому, що пропозиція депутата Приставського М.М. щодо 

продовження мораторію на продаж землі є чіткою, а щодо питання, внесеного 

депутатом Козелом В.В., то його потрібно вивчати.   

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, яка зауважила, що переносити на 

наступну сесію потрібно обидва питання, оскільки вони є протилежними за 

змістом: «ми не можемо голосувати сьогодні за одну позицію, а завтра – за 

іншу (протилежну)». 

        Оржехівський В.М., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

питань розвитку АПК, земельних відносин та екології, запропонував зараз 

прийняти пропозицію  депутата районної ради Козела В.В. як інформацію до 

відома.        

        Крутій С.Г., голова районної ради, сказав, що інформація депутата 

районної ради Козела В.В. приймається  до відома та запитав депутата районної 

ради Приставського М.М. чи не буде той проти того, щоб запропонований ним 

проєкт рішення перенести на наступну сесію.  

         Приставський М.М., депутат районної ради, наголосив, що він наполягає 

на тому, щоб внесене ним до порядку денного питання та проєкт рішення і 

звернення щодо нього були розглянуті на сьогоднішній сесії. 

          Гребенюк О.П., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту населення, який 

вкотре зауважив, що ці питання потрібно розглянути на комісіях.  

         Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував обговорити це питання. 

         Стах В.М., заступник голови районної ради, який сказав, що він більш чим 

переконаний, що у обох депутатів (і Козела В.В. і Приставського М.М.) мотиви 

одні і ті ж самі – щоб земля не була продана «тишком нишком» невідомо кому. 

Зазначив, що підходи у депутатів різні: один хоче, щоб відразу запровадити 

ринок, але з обмеженнями для іноземців, а інший пропонує мораторій на 

певний час. Сказав, що в окремих країнах є ринок землі, про що і говорить 

Президент України, але замовчується те, що  в окремих країнах він обмежений, 

а є країни, наприклад Ізраїль, в яких земля належить державі.   

        Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував розглянути зараз 

звернення до Президента України про те, що Житомирська районна рада 

звертається із проханням чи вимагає розглянути законопроєкт щодо продажу 

земель через референдум, який обіцяли, та заборону продажу земель іноземним 
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компаніям. Зауважив, що, можливо, ці питання і справді потрібно вирішувати 

через референдум.  

       Крутій С.Г., голова районної ради, зауважив, що питання щодо продажу 

землі, на його думку, потрібно виносити на референдум. 

       Козел В.В., депутат районної ради, зауважив, що це не питання 

референдуму,  оскільки кожен власник має право продавати свою землю, якщо 

він того хоче. Наголосив на тому, що є  державна земля, а є земля приватна.  

       Крутій С.Г., голова районної ради, сказав, що він має ставити на 

голосування обидві пропозиції:  і депутата районної ради Приставського М.М. і  

депутата районної ради Козела В.В. 

        Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав яким буде формулювання 

звернення за пропозицією депутата районної ради Козела В.В. 

         Парфентієва Т.М., депутат районної ради, сказала, що депутатом районної 

ради Козелом В.В. внесена чітка  пропозиція виносити питання про продаж 

землі, але заборонити її продаж нерезидентам – іноземцям продавати лише 

право користування землею.   

        Козел В.В., депутат районної ради, наголосив на тому, що мораторій 

потрібно знімати однозначно.  

        Головуючим звернено увагу депутатів на формулювання пропозиції, що 

запропонована депутатом районної ради Козелом В.В.: «Про звернення 

депутатів до Президента України, Верховної Ради України та Кабінету 

Міністрів України щодо заборони продажу земель сільськогосподарського 

призначення нерезидентам України, а лише продавати право на користування» 

- висвітлено на екрані. 

        Дєньга В.А., депутат районної ради, зауважив, що, на його думку, 

іноземним підприємствам землю не потрібно ані продавати ані надавати у 

користування. 

       Стах В.М., заступник голови районної ради, наголосив на тому, що 

відповідно до статті 13 Конституції України земля, її надра, інші природні 

ресурси належать  Українському народу, і тому продаж землі іноземцям – це 

уже порушення Конституції. 

       Оржехівський В.М., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

питань розвитку АПК, земельних відносин та екології, наголосив на тому, що 

Козел В.В. пропонує правильно – навести порядок із найціннішим багатством 

та спочатку потрібно навести лад у законодавстві. Сказав, що він 

(Оржехівський В.М.)  пропонує спочатку вивчити той механізм, за яким буде 

здійснюватися ринок землі. Висловив своє обурення тим, що коли надавали 

землю людям у приватну власність, то тоді потрібно було надати їм можливість 

придбати техніку для її обробітку, а  люди, у більшій частині похилого віку,  

яким була роздана земля, не могли її обробляти самотужки чи своєю сім’єю. 

Зауважив, що ніхто не дав «нашому українцю» жодної гривні, щоб він міг 

піднятися до статусу фермера, а приватизація проводилася у пілотному проєкті 

за кошти США. Наголосив, що потрібно спочатку вивчити механізм, а тоді 

запускати продаж землі – «не можна здавати головне багатство українців».  

        Дєньга В.А., депутат районної ради,  сказав, що він категорично проти 

«нерезидентів», та не буде голосувати за звернення ні в такому варіанті ні в 

іншому. Пояснив, що іноземці працюють на нашій землі, використовують 
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техніку та залучають до роботи місцевих людей. Сказав, що іноземні 

фірми заводять  лише техніку, а при експорті виробленого зерна вони й ПДВ не 

сплачують, тоді як вітчизняне підприємство сплачує ПДВ. Також повідомив, 

що прибуток ними сплачується не у нашу державу – наша держава від їх 

діяльності нічого не заробляє. Зауважив, що сільське господарство наперекір 

усім негараздам зростає щорічно. Сказав, що шляхом продажу землі ми не 

наповнимо бюджет, крім того, громадяни не зможуть поліпшити свої статки за 

рахунок продажу своїх земель, бо цей дохід є одноразовим: отримали гроші, 

витратили їх і більш доходу немає.  Зауважив, що цей сплеск закінчиться, а 

поліпшення не буде, бо це одноразовий дохід від продажу.  

         Оржехівський В.М., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

питань розвитку АПК, земельних відносин та екології, зауважив, що держава 

зараз перебуває у надто важкому стані. Наголосив на тому, що спочатку має 

бути продовжений мораторій, потім розроблений  дієвий механізм, зрозумілий 

для кожного Українця, його обговорення серед усіх людей, без винятку,  а тоді 

волевиявлення, а не робити опитування сільських голів та на цій пдставі робити 

висновки, що більше 90 відсотків громадян за ринок землі. Зауважив, що кожен 

хоче зробити щось добре для своїх дітей, бо за часи незалежності, на 

превеликий жаль, не всім це вдалося, але ніхто не задумується над тим, що буде 

потім. Сказав, що у 1984 році окремими впливовими іноземцями заявлено, що  

українців має бути всього 35 млн., а у 2002 році про те, що українців має бути 

17 млн., 15 млн з яких - у якості рабів: « І це мої діти мають бути рабами на тій 

святій землі, яка є однією із кращих, і це при тому, що 70 % населення землі 

страждає від голоду, а тут можна жити райськи. Все це певні заходи на 

територію України, щоб її знищити. Українці, як такі, нікого не цікавлять – їх 

цікавить земля. А ми, на превеликий жаль,  маючи віру і надію  наших 

співвітчизників крім зради і ганьби нічого не маємо. Давайте схаменемося, 

поправимо Президента і скажемо: «Та запустіть спочатку мораторій – нехай це 

буде спочатку на 5 років,  хай буде на 2, але розробіть дієвий механізм.» 

 

     Головуючим оголошено перерву у роботі засідання на 2 хвилини. 

 

     Після перерви депутати продовжили засідання. 

 

       Головуючим поставлено на голосування пропозицію депутата районної 

ради Козела В.В. «Про звернення депутатів до Президента України, Верховної 

Ради України та Кабінету Міністрів України щодо заборони продажу земель 

сільськогосподарського призначення нерезидентам України, а лише продавати 

право на користування». 

      Результати голосування: 

 «За» - 8  (Журавель Г.М., Козел В.В., Назарчук А.Л., Парфентієва Т.М., 

                Попов В.Г., Литвиненко А.В., Стах В.М., Томілкіна В.П.). 

 «Проти» - 9 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І, Гребенюк О.П., 

Гречко А.К., Дєньга В.А., Крутій С.Г., Нижник В.Т., 

Приставський М.М.). 
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«Утримались» - 11 (Гребенюк М.М., Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення з цього питання не 

прийнято, проєкт рішення відхилено. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів Житомирської районної ради  до 

Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 

щодо продовження до 2025 року мораторію на продаж земель 

сільськогосподарського призначення. 

        Проєкти рішення та звернення, подані депутатом районної ради 

Приставським М.М.,  роздано депутатам. 

         Головуючим поставлено на голосування проєкти рішення і звернення 

«Про звернення депутатів Житомирської районної ради  до Президента 

України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо 

продовження до 2025 року мораторію на продаж земель 

сільськогосподарського призначення». 

      Результати голосування: 

«За» - 14 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П.,    

                 Загладько В.М.,  Крутій С.Г., Лихотворик А.П.,  

                 Нижник В.Т.,  Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

                 Рожко В.О., Литвиненко А.В., Уницький С.О., Фещук Л.П.).                  

«Проти» - 4 (Гречко А.К., Дєньга В.А., Козел В.В., Томілкіна В.П.). 

«Утримались» - 10 (Гребенюк М.М., Журавель Г.М., Карчевський Р.М.,             

                                 Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Парфентієва Т.М.,  

                                 Попов В.Г., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                                 Шахова О.П.). 

 «Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення з цього питання не 

прийнято, проєкт рішення відхилено. 

 

 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, який вніс пропозицію 

питання та проєкти рішень щодо продажу земель та мораторію на продаж землі 

перенести на наступну сесію і розглянути їх після розгляду постійними 

комісіями. 

       Головуючим поставлено на голосування пропозицію перенести на наступну 

сесію питання та розгляд проєктів рішень щодо продажу земель та мораторію 

на продаж землі. 

ВИРІШИЛИ: Перенести на наступну сесію питання та розгляд проєктів рішень 

щодо продажу земель та мораторію на продаж землі. 
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Це протокольне рішення прийнято більшістю голосів:         

«За» - 27 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І, Гребенюк М.М., 

Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М.,  Карчевський Р.М., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                   Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

                   Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О.,  

                   Литвиненко А.В., Стах В.М., Томілкіна В.П., 

                   Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Станіславов О.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., депутат районної ради, запропонував визначитися 

із датою засідання депутатської комісії з питань розвитку АПК, земельних 

відносин та екології для розгляду пропозиції депутата районної ради Козела 

В.В. щодо  звернення до Президента України, Верховної Ради України та 

Кабінету Міністрів України щодо заборони продажу земель 

сільськогосподарського призначення нерезидентам України, а лише продавати 

право на користування. 

         Крутій С.Г., голова районної ради, який запропонував питання щодо 

засідання вирішити в робочому порядку після сесії.  

 

Депутат районної ради Карчевський Р.А. залишив  пленарне засідання. 

У роботі пленарного засідання беруть участь 28 депутатів. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про пропозицію депутата районної ради Загладька В.М. про 

скасування рішення 26 сесії від 31 липня 2019 року № 917 «Про внесення змін 

до Статуту Комунального некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради». 

ВИСТУПИЛИ: Гребенюк О.П., депутат районної ради, вніс пропозицію 

перенести це питання, оскільки воно на комісіях не розглядалося та на засіданні 

відсутній головний лікар (він на сесії обласної ради).  

       Оржехівський В.М., депутат районної ради, запитав чи може хтось 

пояснити з чим це все було пов’язано.  

       Стах В.М., заступник голови районної ради, роз’яснив депутатам, що, за 

інформацією головного лікаря районної лікарні, фінансування районної лікарні 

із державного бюджету здійснюється на 50%,  тобто і для харчування і для 

поліпшення умов надання медичних послуг коштів не вистачає. Наголосив на 

тому, що склалася ситуація, що  Центральна  районна лікарня сплачує податки 

(ПДФО) у розмірі 3,5 млн. грн. на рік до бюджету Станишівської ОТГ, а 

недостачу коштів на утримання райлікарні потрібно шукати за рахунок коштів 

районного бюджету – ОТГ коштів на утримання цього закладу вторинної ланки 

медицини не надає. Повідомив, що Станишівська сільська рада  на звернення 

головного лікаря не реагує, відмовляє у наданні необхідних коштів, а районна 
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рада має шукати кошти на утримання районної лікарні за рахунок тих 

громад, які не об’єднані. Зауважив, що, на його думку, це неправильно, а також 

сказав про те, що ідеальним варіантом було б коли всі потреби у коштах на 

утримання цього закладу розподілялися пропорційно від кількості населення у 

громадах, бо «виходить, що одна об’єднана громада отримує  плюси, а інші, не 

об’єднані - тільки мінуси.» Проінформував про те, що саме тому було прийнято 

таке рішення про зміну юридичної адреси для сплати ПДФО до районного 

бюджету. Зауважив, що люди, які критикували районну раду за прийняття 

цього рішення,  обзивали депутатів районної ради «додіками». Повідомив, що 

лише за півтора тижні до районної ради надійшли клопотання від головного 

лікаря про потребу у коштах на  1,5 млн. грн.  та зауважив про те, що де брати 

кошти  на утримання районної лікарні  ніхто не замислюється, а «кидатися» 

словами дуже легко. Також  сказав, що блага від фінансової децентралізації  

отримали ті громади, на територіях яких є об’єкти, які сплачують великі суми 

ПДФО та акцизні збори до бюджетів, а для інших це не благо і не буде благом – 

щоб хто не робив. Також сказав про те, що до фінансової децентралізації до 

районного бюджету надходило 75% від ПДФО, а після децентралізації до ОТГ 

та району тільки 60% - інші 15%  пішли у державну казну. 

      Оржехівський В.М., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

питань розвитку АПК, земельних відносин та екології, зауважив, що це всіх 

хвилювало і нічого поганого не було б у тому, коли б про все це було сказано 

раніше. Зауважив, що децентралізація це, можливо, і правильний захід, але він 

не може забезпечити потреби громад, які не перебувають у статусі ОТГ, які 

отримують акциз, ПДФО. Наголосив на тому, що це зрозуміло з точки зору 

бізнесу, оскільки ніхто у Глибочку нічого будувати не буде, але той самий 

Глибочок своєю пайкою на рівні законодавства приймає участь у поліпшенні 

життя всіх українців, а сам нічого не отримує та має чекати, коли у нього 

«появляться Ньювасюки і його  кудись приєднають десь на рівні Бердичева». 

Зауважив, що проблема заключалася у  неправдивому та ганебному розподілі 

коштів до фінансової децентралізації, бо усе сходилося «в одне корито»,  а   

потім туди зверталися «з протягнутою рукою» і просили на необхідні потреби.   

       Дєньга В.А., депутат районної ради, який зауважив про те, що він  був на 

комісії, був на сесії і так і не зрозумів коли було внесено питання змін до 

статуту Центральної районної лікарні – на його думку, внесли просто зміни без 

усіляких пояснень. Сказав, що депутати не читали проєкту рішення, хоча 

повинні були читати. Наголосив на тому, що при презентації проектів рішень 

потрібно пояснювати для чого це рішення приймається чи чому до нього 

вносяться зміни. 

        Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, про те, що головний лікар 

кілька разів звертався до Станишівського сільського голови про виділення 

коштів на освітлення, але сільським головою було відмовлено, тоді головний 

лікар звернувся до нього (Крутія С.Г.), як до голови районної ради, обговорили 

і вирішили пропонувати сесії внести зміни до Статуту, щоб змінити адресу для 

перереєстрації районної лікарні у с.Троянів, де є терапевтичне відділення №2 

районної лікарні. Наголосив на тому, що гроші у якості податків, сплачені 

районною лікарнею, надходять не у Троянів, а у районний бюджет,  і з цих же 

коштів планується фінансувати  районну лікарню. Зауважив, що з 1 січня ще 
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одна структура, яка перереєструвалася у с.Троянів, не буде сплачувати ПДФО 

до Станишівської ОТГ, оскільки не вистачає 1,5 млн. грн. на заробітну плату і 

уже скорочуються штатні одиниці санітарок. Також  повідомив про те, що у 

селі Скоморохи ремонтується будинок культури - будівля не має фундаменту, 

майже не використовується, але проводиться її ремонт на мільйони гривень: 

проводиться термосанація будівлі, частково зроблено дах, а  ДНЗ у Станишівці 

довгий час був «заморожений». Вкотре наголосив на тому, що у районному 

бюджеті обмаль коштів. 

         Загладько В.М., депутат районної ради, сказав, що до нього звертаються 

мешканці села Ліщин та інших сіл, які обурені тим, що змінилося до них 

ставлення лікарів - їм кажуть, щоб вони йшли у свою громаду і там вирішували 

свої питання. Запевнив, що це не вигадка, а реальні факти і, якщо потрібно буде 

надати письмову інформацію щодо цього і заяви людей, то він їх надасть. 

Також сказав про те, що він не був на засіданнях комісій перед 26  сесією, бо 

перебував у відпустці, а потрапив лише на сесію (пленарне засідання). Сказав, 

що  про зміни до статуту йому  говорили, але конкретики не було ніякої. 

Сказав, що, на його думку, рішення 31 липня було прийнято неправильно, 

оскільки фактично лікарня знаходиться на території Станишівської  громади  і 

юридична адреса там не може мінятися. Наголосив на тому, що при такій 

проблемній ситуації щодо недостатності фінансового забезпечення райлікарні 

потрібно шукати шляхи вирішення проблеми, можливо визначити відсоток 

коштів в залежності від кількості населення, який має надавати та чи інша 

сільська, селищна рада, у т.ч. і ОТГ,  на утримання районної лікарні. Також 

сказав, що Станишівська ОТГ надавала кошти на придбання комп’ютерного 

томографа. Щодо клубу у Скоморохах, то повідомив, що вартість робіт складає 

1 млн. 96 грн.,  термосанація проводиться у зв’язку з тим, що потрібно було 

рятувати будівлю, бо там все затікало. Повідомив, що на майбутнє планується 

виготовити  документацію на подальший ремонт, за яким буде підсилено 

фундамент і  будівля набере той вигляд, який вона має мати.  

       Полозун Л.В., заступник головного лікаря комунального некомерційного 

підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради, яка 

повідомила про те, що на томограф виділяла не лише Станишівська ОТГ, але й 

Оліївська ОТГ та інші ради. Звернулася до депутата районної ради Загладька 

В.М. з проханням на наступну сесію надати докази того, що лікарі 

відмовлялися обслуговувати людей із Станишівсьокї ОТГ, що було заявлено 

депутатом районної ради Загладьком В.М. 

       Крутій С.Г., голова районної ради, зауважив, що цей об’єкт майже не 

використовується, лише раз на кілька років там проводяться вибори. Наголосив 

на тому, що він за те, щоб розвивалася культура, але кошти мають 

використовуватися раціонально. Запитав чи зроблено опалення у цьому 

будинку культури. 

       Загладько В.М., депутат районної ради, відповів, що облаштування системи 

опалення – то наступний етап, а зараз виконуються зовнішні роботи. Наголосив 

на тому, що  проведення внутрішніх робіт - то інший проєкт та зауважив, що 

будівля цього будинку культури  була схожа на конюшню, а не на будинок, а 

сьогодні після ремонту будинок має належний вигляд. Також сказав про те, що 
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стосовно звернення головного лікаря є інша інформація, оскільки 

Станишівська ОТГ виділяла кошти за останній час на томограф та все інше.  

      Стах В.М., заступник голови районної ради, який сказав, що на томограф 

виділяли всі, а окремі громади надали більше коштів ніж Станишівська ОТГ.  

      Вербило Л.В., депутат районної ради, сказала, що вона працює у 

Станишівській школі і, на її думку, у Станишівській  громаді робиться набагато 

більше, аніж в інших громадах, і це заслуговує на повагу. Зазначила, що голова 

розподіляє кошти по тих об’єктах, які цього потребують і робить їх 

комфортними сьогодні для дітей, для усіх людей. Висловила обурення щодо 

винесення цього питання (по зміні адреси) на розгляд сесії 31 липня та назвала 

це маніпуляцією, бо, на її думку,  не може бути так змінена адреса, адже 

територія залишається за Станишівською громадою. Також зауважила про те, 

що їй відомо, що Станишівська ОТГ виділяла кошти на допомогу лікарні і 

постійно цю допомогу надає. Наголосила на тому, що депутати мають про це 

знати, оскільки все має бути чесно і справедливо, а також зауважила, що «якщо 

це комусь вигідно, то зробили так, як комусь вигідно».  

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради,  яка доповнила, що крім блага 

територія отримує ще й великі ризики, оскільки там розташоване інфекційне 

відділення обласної дитячої лікарні. Окрім того, наголосила на тому, що  для 

неї особисто стоїть питання довіри, оскільки вона намагалася відкливати свій 

голос після сесії, але так і не дочекалася відповіді як  це можна зробити. 

Сказала, що питання  було подано так, як сьогодні усім  пояснили. Також 

зауважила, що  питання довіри  стосується і  розподілу  коштів 30% на 70%: «чи 

дійсно ми ділимо кошти, які є тими 30%?». 

       Крутій С.Г., голова районної ради, який сказав, що на це питання (щодо 

розподілу коштів) може відповісти Наталія Володимирівна Ходоровська 

(начальник управління фінансів РДА). 

       Гребенюк  О.П., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту населення, який 

вкотре запропонував перенести розгляд цього питання, оскільки на сесії 

відсутній головний лікар Собко Т.Д., а без нього це питання не варто 

розглядати. Крім того, зазначив, що питання потрібно вивчити. 

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради,  яка  висловилася проти 

перенесення розгляду цього питання та запропонувала приймати рішення. 

       Оржехівський В.М., депутат раойнної ради, голова постійної комісії з 

питань розвитку АПК, земельних відносин та екології,  який запитав у чому 

заключається голосування. 

       Крутій С.Г., голова районної ради, який зачитав пропозицію, внесену 

депутатом Загладьком В.М., за яку пропонується голосувати, а саме: «Про 

скасування рішення 26 сесії від 31 липня 2019 року №917 «Про внесення змін 

до Статуту Комунального некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради». 

       Загладько В.М., депутат районної ради, роз’яснив, що суть пропозиції у 

відміні  рішення минулої сесії, якою внесено зміни до Статуту про зміну 

юридичної адреси районної лікарні. 

       Нижник В.Т., депутат районної ради,  запитав на підставі чого потрібно 

відміняти це рішення? 
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       Загладько В.М., депутат районної ради, який відповів, що відміняти це 

рішення потрібно на підставі того, що при його прийнятті депутатам не було 

роз’яснено.  

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, яка сказала, що також і на 

підставі того, що це питання тоді не обговорювалося на жодній із комісій. 

       Гребенюк О.П., депутат районної ради, голова постійної комісії з 

гуманітарних питань, охорони здоров’я та соціального захисту населення, який 

зауважив, що пропозиція, внесена депутатом Загладьком В.М. на сьогоднішню 

сесію, також не обговорювалася на комісіях. 

       Головуючим поставлено на голосування пропозицію депутата районної 

ради Загладька В.М. про скасування рішення 26 сесії від 31 липня 2019 року 

№917 «Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської районної ради» - в 

частині зміни адреси місцязнаходження закладу. 

        Результати   голосування   за   пропозицію депутата районної ради 

Загладька В.М.: 

«За» - 8  (Вербило Л.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М.,   

                Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., 

                Литвиненко А.В.). 

 «Проти» - 8 (Голік Т.І., Гребенюк О.П., Крутій С.Г., Лихотворик А.П.,     

                       Нижник В.Т., Оржехівський В.М., Рєбдєв Я.А.,  

                       Уницький С.О.). 

                       

 «Утримались» - 12 (Савенко М.В., Гребенюк М.М., Гречко А.К.,  

                                        Козел В.В., Михайлов А.М., Назарчук А.Л.,  

                                        Рожко В.О., Станіславов О.В., Стах В.М.,  

                                        Томілкіна В.П., Фещук Л.П., Шахова О.П.).                    

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: За результатами голосування рішення з цього питання не 

прийнято, проект рішення відхилено. 

 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, який вніс пропозицію 

питання «Про пропозицію депутата районної ради Загладька В.М. про 

скасування рішення 26 сесії від 31 липня 2019 року № 917 «Про внесення змін 

до Статуту Комунального некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради» перенести на наступну сесію, щоб були 

присутні головний лікар та Станішивський сільський голова. 

Оржехівський В.М.. давайте проголосуємо за цю пропозицію.  

      Загладько В.М., депутат районної ради, запропонував запросити на 

наступну сесію Станишівського сільського голову. 

      Головуючий запитав чи не має заперечень чи інших пропозицій у депутатів. 

      Полозун Л.В., заступник головного лікаря КНП «Центарльна районна 

лікарня» районної ради, яка сказала, що районна лікарня писала листи на 

Станишівську сільську раду ОТГ, щоб та виділила кошти на інсулін для хворих 
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жителів їх громади, але Станишівська сільська рада ОТГ не виділила кошти 

на своїх хворих; на інсулін виділила лише Оліївська громада.   

      Парфентієва Т.М., депутат районної ради,  яка запропонувала заслухати 

голову громади.  

     Крутій С.Г., голова районної ради, запропонував запросити на сесію голів 

усіх об’єднаних територіальних громад Житомирського району та 

поспілкуватися з ними щодо фінансування вторинної ланки медицини, яка 

надає послуги жителям їх громад. 

  

       Головуючим поставлено на голосування пропозицію перенести на наступну 

сесію питання «Про пропозицію депутата районної ради Загладька В.М. про 

скасування рішення 26 сесії від 31 липня 2019 року № 917 «Про внесення змін 

до Статуту Комунального некомерційного підприємства «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради» та запросити на сесію голів усіх 

об’єднаних територіальних громад Житомирського району. 

ВИРІШИЛИ: 1) Перенести розгляд цього питання на наступну сесію. 

                       2) На наступну сесію запросити голів усіх об’єднаних 

територіальних громад Житомирського району. 

           Це протокольне рішення прийнято більшістю голосів:         

«За» - 27 (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М.,  

                  Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М.,  

Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Михайлов А.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

                   Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., 

                    Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

                   Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Гребенюк О.П.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

16.СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів до Президента України, Верховної 

Ради України та  Кабінету Міністрів України щодо прийняття Закону України 

про деофшоризацію. 

                  Інформує: Дєньга В.А.  – депутат районної ради 

       Сказав, що він пропонує звернутися до Президента України, Верховної 

Ради України та  Кабінету Міністрів України щоб  було розглянуто та прийнято 

Закон України про деофшоризацію з метою наповнення бюджету України, 

оскільки на даний час існують про офшори, а ми мусимо шукати на місцевому 

рівні кошти, щоб забезпечити роботу закладів охорони здоров’я. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 

(Рішення № 933 додається). 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 27  (Савенко М.В., Вербило Л.В., Голік Т.І, Гребенюк М.М.,  
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                   Гречко А.К., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М.,  

Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Михайлов А.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М., 

                   Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., 

                     Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Литвиненко А.В., Станіславов О.В., 

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

                   Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Гребенюк О.П.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

      Зауважень, пропозицій, доповнень щодо ведення засідання та інших питань 

не надходило. 

 

     Двадцять   сьому  (позачергову)   сесію  головою районної ради  Крутієм С.Г. 

оголошено закритою. 

 

     Звучить гімн. 

 

 

Голова районної ради                                                                С. КРУТІЙ   

 

     

 

 

 

 

 

 

Протокол склала:  

    Тамара Подорожна 


